

## South America Prayer Newsletter (week of 7/30 – 8/5, 2023)

### Prayers for Chile Church

1. Praise God that Pastor Siu Wah's house renovation has been completed successfully. They are still waiting for the approval for their fast-food business license. Please continue to lift up the process and pray for God's leading on their ministries.
2. Pray for the U.S. short term mission teams that are planning to go to Chile in September this year and January next year. Pray for God's guidance on the team's mission and to prepare brothers and sisters' heart to serve Him.
3. Pray for the 5 church core leaders to serve in unity. One of them, sister Fun had to move to a new work location that's a few hours away from home. Please pray for God's guidance in her career, spiritual life and her family's adjustments.
4. Pray for our next generation, asking the Lord to lead and give them a peaceful, obedient and teachable heart. Pray for our church's newly established children's ministry and youth fellowship.
5. Pray for the theme and location of the next summer retreat and all related preparations.
6. Pray that the Lord will lead the growth of the couples' fellowship in our church. May God lead each of the couples to establish a beautiful relationship with God, and let each of our families be built in the Lord!
7. Pray for the Thursday morning prayer meeting and bible study group as well as Sunday service participation. May God move the hearts of more brothers and sisters to participate.

### 南美洲 (week of 7/30 – 8/5, 2023)

#### 為智利教會禱告:

1. 感謝主！少華傳道的新居的裝修工程已經完滿結束，求主繼續帶領少華傳道的腳步，讓萬事互相效力！還在等待快餐外賣經營許可證的批核。請繼續祈求神的開路！
2. 為計劃於今年 9 月和明年 1 月前往智利的美國短宣隊代禱。求神預備弟兄姊妹事奉神的心
3. 為教會同工們合而為一心侍奉禱告。其中之一，麗芬姊妹搬到離家幾個小時路程的新工作地點。求神帶領她的事業、屬靈生命以及家庭的調整。
4. 為我們的下一代禱告，求主帶領，賜給他們安靜順服受教的心。為我們教會的兒童事工、青少年團契代禱。
5. 為下次營會的主題、選址等一切的籌備工作禱告。
6. 求主帶領我們教會夫婦團契工作的開展，帶領我們每一對夫婦和神建立美好的關係，讓我們每一個家庭都建立在主的里面！
7. 為星期四的早禱會和查經小組代禱以及星期天主日聚會代禱。求神感動更多弟兄姊妹的心來參加